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Opdatering af havnens 
videoovervågning 

Havneudvalget har gennemgået havnens overvågningskameraer, 
og har konstateret at flere af disse enten er itu, eller forældede.  
Derfor har vi sat gang i en udskiMning af disse samt Nlføjet 
overvågning af ungdoms/surfafdelingens område samt mastegård. 

Indkøb af container Nl 
materiel

Vi har længe manglet opbevaringsplads Nl bl.a. ungdoms- og 
surfafdelingens grej.  Derfor har vi besluUet at investere i en 20 
fods container.  Denne vil kunne rumme en del af havnens 
materiel, og dermed frigøre mere plads.  Containeren placeres i 
nederste hjørne af mastegården hvor den vil fylde mindst.  
Containeren bliver beklædt med træ og males sort, så den falder 
ind i sejlklubbens omgivelser.

Knækkede 
fortøjningspæle

I løbet af eMeråret og vinteren er der gået et par fortøjningspæle 
Nl.  Havneudvalget vil sørge for, at disse bliver udskiMet hurNgst 
muligt – men da det er bekosteligt at få disse rammet, ser vi på en 
fornuMig løsning på deUe.  Dog vil vi sikre, at disse er på plads 
inden sæsonstart. SamNdig har vi besluUet at indkøbe yderligere 
10 fortøjningspæle fra Wopas sammen med levering af Wopas 
”heavy duty” pælene Nl flydebroerne.

Påhængsmotor på 
havnens pram

Da vi står overfor en del ”ydre” vedligeholdelsesopgaver samt 
montering af rullebeslag på flydebroerne, har vi besluUet at 
indkøbe en passende påhængsmotor Nl havnens pram, for derved 
at øge mobiliteten.

Ny asfalt ved bedding 
og slæbested

Havneudvalget vil rykke Kalundborg Kommune for svar på vores 
ansøgning om ny asfalt ved slæbested og bedding.  DeUe fungerer 
som redningsvej og hører derfor under kommunen.
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